
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokol 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 1 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

27. august 2018 Ådalsskolen 16.00/18.00 

Deltagere 

Helene Baarup Christensen, Forældrerepræsentant (HB) 

Linda Berg Johansen, Forældrerepræsentant (LJ)  

Anette Margrethe Hansen, Forældrerepræsentant (AH) 

Luna Juhl, Medarbejderrepræsentant (LU)  

Almir Becic, Medarbejderrepræsentant (AB)   

Laila Madsen, Pædagogfagligleder (LM)  

Allan Søgaard-Andersen, Viceskoleleder (AS) 

Mette Dybdal Møller, Skoleleder (MM)  

 

Bemærkninger 

I tilfælde af afbud. Besked direkte til allsg@kolding.dk 

Beslutning (B), Orientering (O), Drøftelse (D) 

 

Har I spørgsmål til punkter, hører vi gerne fra Jer pr. mail inden, da det 

giver os mulighed for at forberede os. 

 

Bilag: Beslutning fra sidste Børne- og Uddannelsesudvalgsmøde 

 

Dagsorden 

 

1) Godkendelse af dagsorden (B) 
Godkendt 

2) Kommunalt budget 2019  
- Gennemgang af forslag til 1. behandling til Budget 2019 på Børne- og Ud-

dannelsesområdet (O) 
Gennemgået med hovedvægt på de forslag, der kan have indvirkning på 
Ådalsskolen 

 

 

 

 

Udsendt af 

Allan Søgaard-Andersen 

 

Afbud til 

Allan Søgaard-Andersen 

Direkte telefon 79 79 77 79 

E-mail allsg@kolding.dk 

mailto:allsg@kolding.dk


 

 

  Side 2 

 

- Drøftelse af forslag (D) 
Forældrerepræsentanterne spurgte ind til hvilke konsekvenser det kan 
have på Ådalsskolen. 

- Høringssvar til Budget 2019 (D og B) 
Skolebestyrelsen ønsker at alle forældre orienteres på forældreintra om-
kring høringssvaret, når referatet udsendes. 

3) Information vedr. andre emner (O) 
Forslag til ferieplan laves der forslag til høringssvar på omkring via mail. Der 
skal desuden gives svar vedr. evt. placering af 3 lukkeuge i sommerferien. 
Skolebestyrelseskursus den 27/10 2018 kl. 10.00-16.00 for forældrerepræsen-
tanter, medarbejderrepræsentanter og hele skoleledelsen. 
Der var en opstartsdag for alle medarbejdere fredag den 10/8 ift. Vision og 
Mission for Ådalsskolen. 
Årsmøde i Skole og Forældre. HB vil gerne deltage i Årsmødet. 

4) Evt. (D) 
Det var lidt for sent at valgfagene blev udmeldt. Ledelsen bedes være mere 
obs. vedr. dette til næste år, hvis Ungdomsskolen udbyder valgfag igen. 
 


